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P R O T O K Ó Ł  NR XXVIII/20 

z sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie 

odbytej w dniu 26 listopada 2020 roku 

pod przewodnictwem Przewodniczącego 

Rady Miejskiej Ireneusza Drzewieckiego 

 

W sesji uczestniczyło 15 radnych na stan 15. 

Lista obecności w załączeniu. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli:  

1/ Jagasek Paweł    - Burmistrz Kożuchowa 

2/ Zwolińska Magdalena    - Sekretarz Gminy 

3/ Rajewska-Jaworowicz Joanna   - Skarbnik Gminy 

 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, poprosił o upamiętnienie i pożegnanie minutą ciszy 

byłego Sołtysa Sołectwa Bielice Pana Józefa Malitowicza. 

Następnie Burmistrz Kożuchowa z okazji 30-lecia samorządu w Polsce uroczyście 

odznaczył: 

- Panią Anielę Woźniak – byłego Kierownika Urzędu Stanu Cywilnego w Kożuchowie, która 

najdłużej ze wszystkich pracowników przepracowała w tut. Urzędzie; 

- Pana Zygmunta Muszyńskiego  - radnego Powiatu Nowosolskiego,  mieszkańca Kożuchowa, 

który najdłużej pełni funkcję radnego powiatowego; 

- Pana Zdzisława Szukiełowicza  - radnego Rady Miejskiej w Kożuchowie, najdłużej pełniącego 

funkcję radnego gminy. 

Pogratulowano Erykowi Fursewicz, mieszkańcowi Mirocina Górnego, który jest 

członkiem kadry narodowej w swojej kategorii wiekowej, za wysokie osiągnięcia sportowe 

w dziedzinie skoku o tyczce. 

 Następnie Pan Jacek Banaszek – przewodniczący Zarządu Okręgowego Polskiego 

Związku Łowieckiego w Zielonej Górze podziękował Burmistrzowi Kożuchowa za współpracę 

i podjęcie kroków w celu zrealizowania inwestycji pn. Centrum Sportów Strzeleckich na terenie 

Gminy Kożuchów. 

 

Do pkt. 1. 

Otwarcia sesji o godz. 12.00 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Ireneusz Drzewiecki 

witając radnych oraz gości. Poinformował, że w związku z zaistniałą sytuacją związaną 

z panującą epidemią wywołaną wirusem COVID-19, radni Rady Miejskiej w Kożuchowie zajęli 
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miejsca siedzące w bezpiecznej od siebie odległości oraz że została ograniczona ilość osób 

uczestniczących w sesji Rady Miejskiej. Następnie stwierdził prawomocność obrad, odczytał 

porządek obrad informując, że sesja rady jest utrwalana i transmitowana za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował również, że w dniu 26 listopada br. o godzinie 

9:00 odbyło się wspólne posiedzenie Komisji Stałych Rady Miejskiej w Kożuchowie.  

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. 

3. Interpelacje i zapytania. 

4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

   4.1. wyznaczenia aglomeracji Kożuchów. /numer druku XXVIII/1/20/ 

   4.2. nieodpłatnego nabycia nieruchomości na rzecz Gminy Kożuchów. /numer druku 

XXVIII/2/20/ 

   4.3. nieodpłatnego nabycia nieruchomości na rzecz Gminy Kożuchów. /numer druku 

XXVIII/3/20/ 

   4.4. przejęcia przez Gminę Kożuchów do realizacji zadania publicznego w 2021 r. /numer 

druku XXVIII/4/20/ 

   4.5. zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2020 rok. /numer druku XXVIII/5/20/ 

5. Sprawy różne. 

6. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej Nr XXVII.  

7. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 

w pkt  4, podpunkt 6 - projekt uchwały w sprawie Programu współpracy w 2021 roku Gminy 

Kożuchów z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami. /numer druku XXVIII/6/20/ 

 

Projekt uchwały w sprawie Programu współpracy w 2021 roku Gminy Kożuchów 

z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami. /numer druku XXVIII/6/20/ przyjęto do 

porządku obrad jednogłośnie. /za - 15/  

 

Kardynał Henryk – radny Rady Miejskiej zapytał, czy do porządku obrad nie powinna zostać 

wprowadzona autopoprawka do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Gminy Kożuchów na 2020 rok /numer druku XXVIII/5/20/. 
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Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że autopoprawka do 

projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2020 rok /numer 

druku XXVIII/5/20/ zostanie wprowadzona podczas omawiania punktu 4.5. 

 

Nie zgłoszono innych wniosków formalnych do przedstawionego porządku obrad.  

W związku z tym porządek obrad uważa się za przyjęty jednogłośnie. /za – 15/ 

 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. 

3. Interpelacje i zapytania. 

4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

   4.1. wyznaczenia aglomeracji Kożuchów. /numer druku XXVIII/1/20/ 

   4.2. nieodpłatnego nabycia nieruchomości na rzecz Gminy Kożuchów. /numer druku 

XXVIII/2/20/ 

   4.3. nieodpłatnego nabycia nieruchomości na rzecz Gminy Kożuchów. /numer druku 

XXVIII/3/20/ 

   4.4. przejęcia przez Gminę Kożuchów do realizacji zadania publicznego w 2021 r. /numer 

druku XXVIII/4/20/ 

   4.5. zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2020 rok. /numer druku XXVIII/5/20/ 

   4.6. Programu współpracy w 2021 roku /gminy Kożuchów z organizacjami pozarządowymi 

i innymi podmiotami. /numer druku XXVIII/6/20/ 

5. Sprawy różne. 

6. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej Nr XXVII.  

7. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Do pkt. 2. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił informację o udzielonych odpowiedziach 

na interpelacje złożone podczas sesji Rady Miejskiej w dniu 27 października 2020 roku. 

Następnie przedstawił sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. /Informacja 

w załączeniu/ 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli:  Brzezińska Barbara – radna Rady Miejskiej, Jagasek Paweł – 

Burmistrz Kożuchowa. 
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Podczas dyskusji zapytano, którzy włodarze z gmin Powiatu Nowosolskiego nie 

uczestniczyli w spotkaniu w dniu 24 listopada br. dotyczącym obecnej współpracy. Następnie 

omówiono obecną współpracę z Powiatem Nowosolskim oraz innymi gminami. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję. 

 

Do pkt. 3. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, poprosił o składanie interpelacji 

i zapytań w formie ustnej lub pisemnej. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli: Pikulski Adrian – radny Rady Miejskiej, Jelinek Marcin – radny 

Rady Miejskiej, Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa. 

Podczas dyskusji Pikulski Adrian – radny Rady Miejskiej, odczytał apel mieszkańców 

Mirocina Dolnego w sprawie zaniechania rekultywacji wysypiska śmieci położonego 

w Mirocinie Dolnym. Następnie zapytano na jakim etapie jest przyznanie środków dla Gminy 

z tzw. tarczy dla samorządów. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję. 

 

Interpelacje złożone w formie pisemnej podczas sesji Rady Miejskiej 

 

Brzezińska Barbara – radna Rady Miejskiej 

Cyt.: 

1. „Obwodnica Kożuchowa - Proszę o wyczerpującą informację na temat możliwości budowy 

obwodnicy Kożuchowa /okolica dawnych poligonów wojskowych/ z uwzględnieniem 

uwarunkowań, terminu i finansowania.” 

 

Jelinek Marcin – radny Rady Miejskiej 

Cyt.: 

2. „Kilka miesięcy temu pojawiły się informacje o pomocy rządu dla samorządów w ramach tzw. 

tarczy. Gmina Kożuchów miała otrzymać ponad 1 mln zł środków i wg. informacji miały być one 

wykorzystane na budowę targowiska miejskiego w Kożuchowie. Proszę o wyjaśnienie ww. 

sprawy. Czy środki trafiły już do gminy, czy nie? Jeżeli nie, co jest tego powodem?” 

 

3. „W ostatnich dniach w Książu Śląskim zamontowano doświetlacze na przejściu dla pieszych 

w Książu Śląskim. Jedna z lamp doświetlających została zamontowana na chodniku, druga na 

granicy działki. Zwracam się z prośbą o skierowanie do ZDW (będącego wykonawcą zlecającym 

zadanie) przesunięcia jednej z lamp umiejscowionej aktualnie na chodniku, na granicę działki. 
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Proszę również o nie dokonywanie odbioru ww. inwestycji (gmina Kożuchów partycypowała 

 w kosztach wykonania) przed uwzględnieniem tej poprawki.” 

 

4. „Ponowna interpelacja - Proszę o informacje czy gmina Kożuchów planuje partycypować 

w kosztach wykonania nawierzchni asfaltowej na drodze powiatowej relacji Książ Śląski – 

Czesław droga nr 1050F. W ostatnim czasie odbyło się spotkanie w którym uczestniczyła Pani 

Sekretarz ww. sprawie.” 

 

Walczak Tomasz – radny Rady Miejskiej 

Cyt.: 

5. „Mieszkańcy proszą o usunięcie usterki na drodze wojewódzkiej na ulicy 1 Maja na przeciwko 

wjazdu do Firmy JKJ Metal, usterka drogi powstała po modernizacji kanalizy podczas kiedy 

firma wymieniała nowe rury od kanalizy po położeniu nowej nawierzchni powstało zagłębienie 

na drodze, które utrudnia przejazd mieszkańcom i nie tylko.” 

 

6. „Mieszkaniec ul. 1 Maja przy wjeździe na działki na przeciw Kościoła Św. Ducha ma wjazd do 

garażu, prośba mieszkańca o zamontowanie tabliczki o zakazie parkowania koło jego garażu.” 

 

7. „Mieszkańcy ul. Polnej sąsiadujący z ogródkami działkowymi zgłaszają problem 

o niedrożnym rowie, który znajduje się na terenie działek, niedrożny rów zapełniony wodą 

zalewa teren prywatny mieszkańców.” 

 

Do pkt. 4.1. 

Wajman Grzegorz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie    

wyznaczenia aglomeracji Kożuchów. /numer druku XXVIII/1/20/ 

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła opinie komisji 

w sprawie projektów uchwał. /Opinie Komisji w załączeniu/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 15/ 

 

Do pkt. 4.2. 

Wajman Grzegorz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie    

nieodpłatnego nabycia nieruchomości na rzecz Gminy Kożuchów. /numer druku XXVIII/2/20/ 

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła opinie komisji 

w sprawie projektów uchwał. /Opinie Komisji w załączeniu/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 15/ 
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Do pkt. 4.3. 

Wajman Grzegorz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

nieodpłatnego nabycia nieruchomości na rzecz Gminy Kożuchów. /numer druku XXVIII/3/20/ 

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła opinie komisji 

w sprawie projektów uchwał. /Opinie Komisji w załączeniu/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 15/ 

 

Do pkt. 4.4. 

Wajman Grzegorz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie    

przejęcia przez Gminę Kożuchów do realizacji zadania publicznego w 2021 r. /numer druku 

XXVIII/4/20/ 

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła opinie komisji 

w sprawie projektów uchwał. /Opinie Komisji w załączeniu/ 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. 

           W dyskusji udział wzięli: Kardynał Henryk – radny Rady Miejskiej, Zwolińska Magdalena 

– Sekretarz Gminy. 

           Podczas dyskusji zapytano o kwotę rocznego utrzymania ww. zadania. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 15/ 

 

Do pkt. 4.5. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił autopoprawkę do nw. projektu uchwały 

oraz złożył wniosek o wprowadzenie jej do porządku obrad. 

 

Autopoprawka do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 

2020 rok /numer druku XXVIII/5a/20 /została przyjęta jednogłośnie. /za – 15/ 

 

Wajman Grzegorz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie    

zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2020 rok. /numer druku XXVIII/5a/20/ 

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła opinie komisji 

w sprawie projektów uchwał. /Opinie Komisji w załączeniu/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 15/ 
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Do pkt. 4.6. 

Wajman Grzegorz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

Programu współpracy w 2021 roku /gminy Kożuchów z organizacjami pozarządowymi i innymi 

podmiotami. /numer druku XXVIII/6/20/ 

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła opinie komisji 

w sprawie projektów uchwał. /Opinie Komisji w załączeniu/ 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się od 

głosu - 1/ 

 

/Protokół imiennego głosowania w załączeniu./ 

 

Do pkt. 5. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję.  

W dyskusji udział wzięli: Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, Jelinek Marcin – radny 

Rady Miejskiej, Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, Muszyński Zygmunt – 

radny Rady Powiatu Nowosolskiego, Pikulski Adrian – radny Rady Miejskiej, Żak Ryszard – 

radny Rady Miejskiej, Kardynał Henryk – radny Rady Miejskiej, Perdian Halina – radna Rady 

Miejskiej, Szukiełowicz Zdzisław – radny Rady Miejskiej, Pazdyka Krzysztof – radny Rady 

Miejskiej.  

Podczas dyskusji Burmistrz Kożuchowa wyraził zadowolenie z inicjatywy mieszkańców 

w sprawie wysypiska śmieci w Mirocinie Dolnym i poinformował o wzmożonych kontrolach 

Straży Miejskiej jak i policji. Następnie poinformował o wstępnych planach związanych 

z budżetem Gminy na 2021 rok. Podczas dyskusji podkreślił, że Gmina nadal oczekuje na 

rozstrzygnięcia rządowych programów.  

Następnie przedstawiono i omówiono budżet powiatu nowosolskiego na 2021 rok. 

Zapytano o dofinansowanie dla nauczycieli na zakup i amortyzację sprzętu komputerowego, 

zapytano o partycypowanie w kosztach remontu drogi powiatowej relacji Książ Śląski – 

Czasław, poproszono o pomoc mieszkańcom Mirocina Dolnego w sprawie wysypiska śmieci, 

poproszono o przesunięcie nowego „doświetlacza” przejścia dla pieszych przy drodze w Książu 

Śląskim, podziękowano za wygospodarowanie środków na remont parkingu przy kąpielisku 

miejskim, zapytano o rozbudowywany teren przy ulicy Piaskowej – obok prywatnego 

przedszkola, poproszono o wycięcie krzaków i zarośli na kąpielisku miejskim, poproszono 

o poprawienie stanu technicznego starej drogi ulicy Nowosolnej, po wykonaniu kanalizacji, 

podziękowano za uhonorowanie Eryka Fursewicza.  
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Na zakończenie dyskusji podziękowano za remont drogi w Broniszowie (tzw. Kolonii 

Górka) oraz poproszono o zamontowanie dwóch progów zwalniających na tej drodze. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję.  

 

Do pkt. 6. 

Protokół Nr XXVII z sesji Rady Miejskiej z dnia 27 października 2020 roku przyjęto 

jednogłośnie. /za – 15/  

Do pkt. 7. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, wobec wyczerpania porządku obrad 

zamknął obrady dziękując wszystkim za udział w sesji. Sesję zakończono o godzinie 14:20. 

 

 

      Protokołowała                         Przewodniczący Rady Miejskiej 

  

  Magdalena Raszewska            Ireneusz Drzewiecki 

 

 

 

Podjęte uchwały: 

- XXVIII/241/20 – w sprawie wyznaczenia aglomeracji Kożuchów. 

- XXVIII/242/20 – w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości na rzecz Gminy Kożuchów. 

- XXVIII/243/20 – w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości na rzecz Gminy Kożuchów. 

- XXVIII/244/20 – w sprawie przejęcia przez Gminę Kożuchów do realizacji zadania 

publicznego w 2021 roku. 

- XXVIII/245/20 – w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2020 roku. 

- XXVIII/246/20 – w sprawie programu współpracy w 2021 r. Gminy Kożuchów 

z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami. 

  


